
Møteprotokoll 
for 

Alver formannskap

Møtedato: 31.03.2022
Møtestad: Kommunehuset Frekhaug, formannskapssalen
Møtetid: 09:00 - 11:00

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Jostein Hellestveit SP Medlem
Nils Marton Aadland H Medlem
Thomas Larsen H Medlem
Nina Stabell Øvreås FRP Medlem
Øyvind Oddekalv AP Varaordførar
Nina Bognøy AP Medlem
Astrid Aarhus Byrknes KRF Medlem
Asle Hetlebakke KRF Medlem
Morten Klementsen UAVH Medlem
Maria Færø UAVH frå sak 049/22 Medlem
Leif Johnsen MDG frå sak 049/22 Medlem

 
 

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle
Sara Hamre Sekkingstad SP Ordførar
Terje Sletten-Hansen UAVH Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem
Ingrid Fjeldsbø H Sara Hamre Sekkingstad

 
Følgjande frå administrasjonen møtte:
Anny Bastesen-kommunalsjef, Hogne Haugsdal-kommunalsjef, Kristin Nåmdal-tenesteleiar, 
Line Merete Valle-tenesteleiar, Martin W. Kulild-ass.kommunaldirektør, Tove-Mette Arnø 
Fyllingen-sekretær, Ørjan Raknes Forthun-kommunaldirektør
  

Sakliste

Saknr Tittel
      
047/22 Godkjenning av  innkalling og saksliste

048/22 Godkjenning av møteprotokoll
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Økonomisk handlingsprogram og investeringsprogram

050/22 Melding/orientering til formannskapet 31.03.2022

 



047/22: Godkjenning av  innkalling og saksliste
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Innkalling og saksliste vert godkjent.

Alver formannskap 31.03.2022:
Handsaming:
Ingen merknader, samrøystes.
Maria Færø og Leif Johnsen møtte under handsaming av sak 049/22

FO- 047/22 Vedtak:
Innkalling og saksliste er godkjent.

048/22: Godkjenning av møteprotokoll
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Møteprotokollen vert godkjent.

Alver formannskap 31.03.2022:
Handsaming:
Ingen merknader, samrøystes.

FO- 048/22 Vedtak:
Møteprotokollen er godkjent.

049/22: Innspel og prioriteringar frå Alver kommune til regional transportplan 2022-2033 - 
Økonomisk handlingsprogram og investeringsprogram 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Alver kommune har følgjande prioriteringar til RTP-2022 - 2033:

 Nye Alverstraumen bru – finansiering og bygging
 Gang- og sykkelveg på Fv57 strekninga Skodvin – Mongstad – finansiering og bygging
 Vestland fylkeskommune må bidra økonomisk til realisering av Miljøløftet-prosjekt på 

fylkesvegane i Alver.
 Fylkeskommunen og Alver kommune må etablere eit tettare samarbeid for 

gjennomføring av større og mindre anleggsprosjekt, for å sikre mest mogeleg effektiv 
bruk av midlane.

 Fylkeskommunen må arbeide for ei omregistrering av Fv 57, Knarvik-Mongstad, frå 
fylkesveg til riksveg, utan at etableringa av G/S-veg på strekninga Skodvin-Mongstad 
stoppar opp.

Alver formannskap 31.03.2022:
Behandling:
Framlegg frå M.Klementsen-uavh.:
Nytt hovudpunkt:  Innbyggjarane i Alver kommune har alt eit særs høgt bompengetrykk. 
Finansiering av vegprosjekt skal ikkje finansierast med bruk av bompengar.

Framlegget fekk 3 røyster og fall (M.Færø-uavh., M.Klementsen-uavh. og N.Øvreås-FRP)

Framlegg SP, AP, KRF og H ved T.Larsen-H:
Alver kommune har følgjande prioriteringar til RTP-2022 - 2033 i prioritert rekkefølgje:

Nye Alverstraumen bru – finansiering og bygging
Gang- og sykkelveg på Fv57 strekninga Skodvin – Mongstad – finansiering og bygging
Vestland fylkeskommune må bidra økonomisk til realisering av Miljøløftet-prosjekt på 
fylkesvegane i Alver.
Fylkeskommunen må arbeide for ei omklassifisering av Fv 57, Knarvik-Mongstad, frå 
fylkesveg til riksveg, utan at etableringa av G/S-veg på strekninga Skodvin-Mongstad 
stoppar opp.



Alver kommune har i tillegg følgjande innspel:
Fylkeskommunen og Alver kommune må etablere eit tettare samarbeid for 
gjennomføring av større og mindre anleggsprosjekt, for å sikre mest mogeleg effektiv 
bruk av midlane.
Alver kommune har fått kr 5 mill frå staten for planarbeidet med Sambandet Vest. 
Alver kommune meiner det er viktig å arbeide vidare med planarbeidet, og ber om at 
Vestland Fylkeskommune støttar opp under arbeidet.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

Framlegg SP, AP, KRF og H ved T.Larsen-H:
Alver kommune ønsker å ha ein dialog med Vestland Fylkeskommune om det totale 
bompengetrykket for innbyggarane i Nordhordland.

Framlegget vart vedteke med 10 røyster (mot M.Klementsen-uavh.og M.Færø-uavh.)

FO- 049/22 Vedtak:
Alver kommune har følgjande prioriteringar til RTP-2022 - 2033 i prioritert rekkefølgje:

· Nye Alverstraumen bru – finansiering og bygging
· Gang- og sykkelveg på Fv57 strekninga Skodvin – Mongstad – finansiering og bygging
· Vestland fylkeskommune må bidra økonomisk til realisering av Miljøløftet-prosjekt på 

fylkesvegane i Alver.
· Fylkeskommunen må arbeide for ei omklassifisering av Fv 57, Knarvik-Mongstad, frå 

fylkesveg til riksveg, utan at etableringa av G/S-veg på strekninga Skodvin-Mongstad 
stoppar opp.

Alver kommune har i tillegg følgjande innspel:
Fylkeskommunen og Alver kommune må etablere eit tettare samarbeid for gjennomføring av 
større og mindre anleggsprosjekt, for å sikre mest mogeleg effektiv bruk av midlane.

Alver kommune har fått kr 5 mill frå staten for planarbeidet med Sambandet Vest. 

Alver kommune meiner det er viktig å arbeide vidare med planarbeidet, og ber om at 
Vestland Fylkeskommune støttar opp under arbeidet.

Alver kommune ønsker å ha ein dialog med Vestland Fylkeskommune om det totale 
bompengetrykket for innbyggarane i Nordhordland.

050/22: Melding/orientering til formannskapet 31.03.2022
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldinga vert teke til orientering

Alver formannskap 31.03.2022:
Handsaming:
Orienteringa vart lukka jf.off.lova § 23 1. ledd og kommunelova § 11-5 3.ledd b.
Framlegg om lukking av møte vart samrøystes vedteke.
Møte vart opna nå vedtak vart gjort.

Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FO- 050/22 Vedtak:
Meldinga er teke til orientering.
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